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Protokół 

z obrad Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy 
Trąbki Wielkie. 

z dnia  20 marca 2019 roku 

Rozpoczęcie obrad – godz. 13:00 

Zakończenie obrad – godz.  14:20 

Posiedzenie rozpoczęło się w gabinecie Wójta Gminy w  Urzędzie Gminy w Trąbach Wielkich. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Ekonomicznej Radny Marian Płotka.  

Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności poinformował, że brakuje Radnego Jana 

Selki. Ustawowy skład Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Trąbki 

Wielkie wynosi 9 radnych. Listy obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji odczytał porządek posiedzenia: 

1. Wizja lokalna w Gołębiewie celem rozpatrzenia wniosków z posiedzenia komisji z dnia 

12.12.2019r. dotyczących:  

1. Rozpatrzenie pisma Nr WZP.GN.36.2018 z dnia 03.10.2018r. w sprawie wniosku Pani Anny 

S. dot. sprzedaży działki nr 188/1 i 231/5 położonej w Gołębiewie Wielkim; 

2. Rozpatrzenie pisma nr WZP.GN.6845.6.2018 z dnia 03.10.2018r. w sprawie wniosku Pani 

Agaty N. dot. dzierżawy części działki nr 188/1 położonej w Gołębiewie Wielkim; 

2. Działalność Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 2018 roku.  

3. Zapoznanie się z informacją Wojewody Pomorskiego w sprawie XIX edycji ogólnopolskiego 

konkursu „Sposób na Sukces“  

4. Zapoznanie się z treścią pisma Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku nr WRI.4301.1.2017SS 

z dnia 05.03.2019r. dotyczącego Rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 222 na odcinku Gdańsk – 

Starogard Gdański. 

5. Zapoznanie się z informacją dotyczącej budowy sieci kanalizacyjnej : Gołębiewo Średnie, 

Gołębiewo Wielkie, Sobowidz.  

6. Zapoznanie się z informacją dotycząca ścieżki rowerowej w Sobowidzu.  

7. Wolne wnioski.   

 

Ad 1.  Wizja lokalna w Gołębiewie celem rozpatrzenia wniosków z posiedzenia komisji z dnia 

12.12.2019r. dotyczących:  

1. Rozpatrzenie pisma Nr WZP.GN.36.2018 z dnia 03.10.2018r. w sprawie wniosku Pani 

Anny S. dot. sprzedaży działki nr 188/1 i 231/5 położonej w Gołębiewie Wielkim; 

2. Rozpatrzenie pisma nr WZP.GN.6845.6.2018 z dnia 03.10.2018r. w sprawie wniosku 

Pani Agaty N. dot. dzierżawy części działki nr 188/1 położonej w Gołębiewie Wielkim; 
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Po dokonanej wizji lokalnej, Komisja wyraziła opinię aby teren podzielić na trzy części i wydzierżawić.  

Ad 2. Działalność Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 2018 roku.  

Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich– przedstawił na rzutniku sprawozdanie z 

działalności ZGKiM w 2018r.  

Z przedstawionych informacji wynika, że ścieków dowożonych w 2018r. było bardzo dużo ok 100 m3. 

Jest to stanowczo za dużo jak na oczyszczalnie co jest powodem braku uzyskania pozytywnych wyników 

badań i za to grożą kary. Przypomniał o planowanym postawieniu zbiornika na ścieki dowożone 

informując, że projekt jest już zrobiony, obecnie jest złożony w starostwie celem wydania pozwolenia 

na budowę. Kierownik stwierdził, że jeżeli będzie pozytywna decyzja, to w przyszłym roku powinien 

ten zbiornik zostać postawiony na oczyszczalni. Kierownik przedstawił fotografię z wykonanych dróg 

gminnych jak również z zakupionego sprzętu. Poinformował o pracach wykonanych na poszczególnych 

ujęciach wody na terenie Gminy, których jest 12 /szczegółowe sprawozdanie z działalności ZGKiM w 

2018r. stanowi załącznik do protokołu/.  

Po przedstawieniu w/w sprawozdania radni zadawali pytania na które Pan kierownik na bieżąco 

udzielał odpowiedzi.  

Ad 3. Zapoznanie się z informacją Wojewody Pomorskiego w sprawie XIX edycji 

ogólnopolskiego konkursu „Sposób na Sukces“  

Członkowie komisji zapoznali się z w/w informacją.  

Ad 4. Zapoznanie się z treścią pisma Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku nr 

WRI.4301.1.2017SS z dnia 05.03.2019r. dotyczącego Rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 

222 na odcinku Gdańsk – Starogard Gdański. 

Członkowie komisji zapoznali się z w/w pismem.  

Ad 5. Zapoznanie się z informacją dotyczącej budowy sieci kanalizacyjnej : Gołębiewo 

Średnie, Gołębiewo Wielkie, Sobowidz.  

Członkowie komisji zapoznali się z w/w informacją.  

Ad 6. Zapoznanie się z informacją dotycząca ścieżki rowerowej w Sobowidzu.  

Członkowie komisji zapoznali się z w/w informacją.  

Ad 7. Wolne wnioski.   

Brak. 

Przewodniczący Komisji zakończył dzisiejsze posiedzenie dziękując wszystkim za czynny udział 

w posiedzeniu komisji.  

  Protokolant:         Przewodniczący KEiRG     

  K. Czyż          M. Płotka 

 


